



MEDIA RELEASE

Murray and Morissette Win National Team Selection Event



February 6, 2023

WINNIPEG - Michèle Morissette of Baie-Comeau and Samuel Murray of Saint-Hubert finished on top of the podium at the Winter National Team Selection Event held this past weekend in Grande Prairie, Alberta. Morissette placed first in the Women's Open Singles event and Murray won the Men's Open Singles event.

Morissette faced Danielle Ramsay of Saskatoon in Saturday's final, winning 11-6, 8-11, 11-7, 11-7. Juliette Parent of St. Jacques finished in third place, defeating Christine Keay of New Westminster 8-11, 11-5, 11-3, 11-2.

In the Men's Open Singles final, Sam Murray defeated Coby Iwaasa of Lethbridge in a tight match that went to a tie breaker. Murray and Iwaasa battled it out throughout the first four games of the match, with Murray getting the win, finishing with scores of 10-12, 11-4, 12-14, 11-7, 11-9. Trevor Webb of Cambridge faced Lee Connell of Saskatoon in the third place match winning 11-6, 11-4, 11-7.

The results from the weekend's tournament impact the selection for the Pan Am Championships being held in Guatemala City from March 31 to April 8. The results will also count towards the selection of the team that will represent Canada at the 2023 Santiago Pan Am Games. The Pan Am Championship team will be announced in the next few weeks.

Racquetball Canada wishes to thank the Tournament Hosts and all the sponsors, including the support received from the Government of Canada and Gearbox Racquetball.

Recorded matches can be viewed on the Alberta Racquetball Association Facebook Page at:
www.facebook.com/ABracquetball

Draws and results: www.trackie.com/online-registration/entry-list/matches/484898/

Final Placements

Women's Open Singles

1. Michèle Morissette (Baie-Comeau, QC)
2. Danielle Ramsay (Saskatoon, SK)
3. Juliette Parent (St. Jacques, QC)
4. Christine Keay (New Westminster, BC)
5. Marjolaine Parent (St. Jacques, QC)
6. Cassie Prentice (Saskatoon, SK)
7. Ofelia Wilsam (Repentigny, QC)

Men's Open Singles

1. Samuel Murray (Saint-Hubert, QC)
2. Coby Iwaasa (Lethbridge, AB)
3. Trevor Webb (Cambridge, ON)
4. Lee Connell (Saskatoon, SK)
5. Kurtis Cullen (Brandon, MB)
6. Tanner Prentice (Macrorie, SK)
7. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC)
8. Mitch Brayley (Calgary, AB)
9. Naman Gauri (Lethbridge, AB)
10. David Serra (North Vancouver, BC)
11. Christian Pocsai (New Hamburg, ON)
12. Jeff Buller (Grande Prairie, AB)

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. Join our community.

For more information contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

Murray et Morissette remportent les épreuves de sélection de l'équipe nationale





Le 6 février 2023

WINNIPEG - Michèle Morissette, de Baie-Comeau, et Samuel Murray, de Saint-Hubert, sont montés sur la plus haute marche du podium lors des épreuves de sélection d'hiver de l'équipe nationale qui se sont déroulées en fin de semaine dernière à Grande Prairie, en Alberta. Morissette s'est classée première dans l'épreuve du simple open féminin tandis que Murray a remporté l'épreuve du simple open masculin.

Morissette a affronté Danielle Ramsay, de Saskatoon, en finale samedi, et l'a emporté sur des scores de 11-6, 8-11, 11-7 et 11-7. De son côté, Juliette Parent, de Saint-Jacques, a terminé à la troisième place, en battant Christine Keay, de New Westminster, 8-11, 11-5, 11-3, 11-2.

Dans la finale du simple open masculin, Sam Murray a vaincu Coby Iwaasa de Lethbridge dans un match serré qui s'est terminé par un bris d'égalité. Murray et Iwaasa se sont affrontés tout au long des quatre premiers jeux du match, Murray obtenant la victoire avec des scores de 10-12, 11-4, 12-14, 11-7, 11-9. Et c'est Trevor Webb, de Cambridge, qui a remporté le match pour la troisième place en l'emportant face à Lee Connell, de Saskatoon, sur des scores de 11-6, 11-4, 11-7.

Les résultats du tournoi de la fin de semaine auront une incidence sur la sélection pour le Championnat panaméricain qui aura lieu à Guatemala City du 31 mars au 8 avril. Les résultats comptent également pour la sélection de l'équipe qui représentera le Canada aux Jeux panaméricains de Santiago en 2023. L'équipe du championnat panaméricain sera annoncée dans les prochaines semaines.

Racquetball Canada tient à remercier les organisateurs du tournoi, ainsi que tous les commanditaires, y compris pour le soutien reçu du gouvernement du Canada et de Gearbox Racquetball.

On peut visionner les matchs enregistrés sur la page Facebook de l'Association de racquetball de l'Alberta à l'adresse suivante : www.facebook.com/ABracquetball

Tirages et résultats: www.trackie.com/online-registration/entry-list/matches/484898/Classements

Simple open féminin

1. Michèle Morissette (Baie-Comeau, QC)
2. Danielle Ramsay (Saskatoon, SK)
3. Juliette Parent (St. Jacques, QC)
4. Christine Keay (New Westminster, BC)
5. Marjolaine Parent (St. Jacques, QC)
6. Cassie Prentice (Saskatoon, SK)
7. Ofelia Wilsam (Repentigny, QC)

Simple open masculin

1. Samuel Murray (Saint-Hubert, QC)
2. Coby Iwaasa (Lethbridge, AB)
3. Trevor Webb (Cambridge, ON)
4. Lee Connell (Saskatoon, SK)
5. Kurtis Cullen (Brandon, MB)
6. Tanner Prentice (Macrorie, SK)
7. Nathan Jauvin (Terrebonne, QC)
8. Mitch Brayley (Calgary, AB)
9. Naman Gauri (Lethbridge, AB)
10. David Serra (North Vancouver, BC)
11. Christian Pocsai (New Hamburg, ON)
12. Jeff Buller (Grande Prairie, AB)

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme

vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

**Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !**



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by communications@racquetballcanada.ca in collaboration with



Try email marketing for free today!